

TERMITOX 10*

RACUN SERANGGA / INSECTICIDE
PEKATAN TEREMULSI (EC)

AWAS
a) Bahaya Kepada Manusia: Berbahaya jika terminum. Elakkan daripada terhidu wasap atau kabus semburan. Elakkan daripada terkena pada kulit atau mata. Ketika mengendalikn produk ini, JANGAN makan, minum atau merokok. Selepas mengendalikn produk ini, pastikan tutup bekas racun dengan rapat dan simpan di tempat berkunci yang mempunyai peredaran udara yang baik, kering dan dingin. Cuci alat penyembur sebersih-bersihnya selepas menggunakannya. Pastikan mandi sebersih-bersihnya menggunakan sabun dan air yang banyak. Pakaian dan Alat Perlindungan: Ketika mengendalikn produk ini, pastikan pakai pakaian pelindung diri (PPE) berpiawatan termasuk sarung tangan, goggles, penutup muka dan alat pematasan (respirator).
b) Bahaya Pada Alam Sekitar: Produk ini adalah berbahaya pada organisma akuatik, ikan dan lebah. JANGAN cemarkan kolam, sungai atau saliran air.

TANDA KERACUNAN
Gatal-gatal pada mata, hidung, kerongkong dan kulit.

RAWATAN KECEMASAN
Tanggalkan pakaian yang terkena racun. Jika terkena pada kulit, basuh dengan menggunakan sabun dan air. Jika terkena pada mata, bersihkan dengan menggunakan air bersih yang banyak selama sekurang-kurangnya 15 minit. Jika tertelan, JANGAN ikhtirakan pesakit itu muntah. Dapatkan rawatan perubatan dengan segera.

RAWATAN PERUBATAN
Rawatan hendaklah mengikut tanda sakit. Jika tertelan, lakukan kurasan gaster dengan berhati-hati untuk mencegah penycedutan.

MEDICAL TREATMENT
Treatment is symptomatic. If swallowed, perform gastric lavage with care to prevent aspiration.

Panduan Membancuh
Disyorkan mengendalikn alat penyembur galas. Isikan tangki setengah penuh dengan air bersih. Campurkan TERMITOX 10* secukupnya mengikut syor yang ditetapkan dalam jadual sukatan dan bancuh. Seterusnya tambah baki air bersih yang diperlukan dan kacau. Jangan guna pada kadar yang lebih tinggi dari yang disyorkan.

TERMITOX 10* ialah sejenis racun serangga daripada kumpulan pyrethroid yang bertindak secara sentuhan dan keracunan perut. **PENGUNAAN** Penggunaan tidak mengikut label adalah satu kesalahan.

ATURAN PENGUNAAN Penggunaan tidak mengikut label adalah satu kesalahan.

i) Melindungi tapak dari serangan anai-anai

Kegunaan	Serangga Perosak	Kadar Racun / 5 liter air	Isipadu Semburan
Kesehatan Awam(rumah, pejabat, kilang, ladang ternakan)	Serut/Argentine Ant (<i>Linepithema humile</i>) Pijat/Bedbug (<i>Cimex lectularius</i>)	30 ml 25 ml	1 liter setiap 10m ²

ii) Melindungi tapak dan lantai bangunan

Tempat Pra-Binaan	Serangga Perosak	Kadar Racun / 10 liter air	Catatan
Tapak bangunan	Anai-anai (<i>Coptotermes curvignathus</i>)	62.5 ml (1:160)	Sembur 5 liter larutan/m ²
Permukaan lantai	Anai-anai (<i>Coptotermes curvignathus</i>)	62.5 ml (1:160)	Sembur 5 liter larutan/m ² sebelum lantai dipasang

iii) Melindungi tapak dan lantai bangunan

Tempat Selepas Binaan	Serangga Perosak	Kadar Racun / 10 liter air	Catatan
Tapak bangunan dan lantai	Anai-anai (<i>Coptotermes curvignathus</i>)	62.5 ml (1:160)	Korek lubang, jarak 45 cm. Masukkan 5 liter larutan. Menggunakan penyembur berkuasa.

Catatan: TERMITOX 10* dapat memberi perlindungan / kawalan anai-anai sehingga 5 tahun, tertakluk kepada peraturan cara penggunaannya. Pemantauan perlu dilakukan setiap tahun untuk mengelakkan serangan semula anai-anai.

BILAS BEKAS KOSONG TIGA (3) KALI SEBELUM MELUPUSKANNYA. JANGAN GUNAKAN BEKAS RACUN UNTUK MENYIMPAN MAKANAN. EMPTY PESTICIDE CONTAINER SHOULD BE TRIPLE RINSED BEFORE DISPOSAL. DO NOT USE EMPTY PESTICIDE CONTAINER TO STORE FOODSTUFF.

BERACUN
JAUHKAN DARIPADA MAKANAN DAN KANAK-KANAK

KELAS II

POISONOUS
KEEP AWAY FROM FOODSTUFF AND CHILDREN

有毒品
勿貯藏在靠近食品或兒童所接觸的地方

* Trademark of Bright Resource Technology Sdn. Bhd.

BACA LABEL SEBELUM GUNA

Jika berlaku KERACUNAN, sila hubungi:
PUSAT RACUN NEGARA - 1-800-88-8099 (waktu pejabat)
- 012-430 9499 (lepas waktu pejabat)

Bright Resource Technology Sdn. Bhd. (517165-A)
No. 11-2, Jalan Meranti SD 13/4,
Bandar Sri Damansara, 52200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel.: 03-6272 1678 Faks: 03-6272 9528

பெருநிறுவனம்
பெரிய நகரில் உள்ளது
பெரிய நகரில் உள்ளது